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Datum:  14 januari 2025 

 

Aanvang  19.30 uur 

 

Aanwezig: Carolien (secretaris), Christien, Hennie, Jan (voorzitter), Joke, Pieneke (contactambtenaar/ 

beleidsadviseur gemeente Ermelo), Ria, Willemijn en Yvonne 

Notulist: Jolente 

 

Verslag 

1. Opening en mededelingen 

 Opening en mededelingen 

Opening door de voorzitter, waarna Hennie van harte welkom wordt geheten in de 

vergadering. Zij was in december 2024 al aanwezig bij de vergadering, maar wordt 

per 1 januari 2025 officieel benoemd tot lid van de Adviesraad. Er zijn verder geen 

mededelingen.                                                                                                     

Terugkoppeling bijeenkomsten en klankbordgeluiden:                                              

Hennie is – naast lid van de Adviesraad – ook lid van het Diaconaal Platform Ermelo. 

De vergaderingen van het Diaconaal Platform vallen een aantal keren per jaar samen 

met de vergaderingen van de Adviesraad. Daarom wordt afgesproken dat de 

Adviesraad – vanaf maart 2025 – op de derde dinsdagavond van de maand vergadert 

in plaats van op de tweede dinsdagavond.                                                                    

Er zijn geen terugkoppelingen van bijeenkomsten en klankbordgeluiden.       

2. Verslag vergadering 10 december 2024 en afspraken- en actielijst                                      

Het verslag wordt vastgesteld. De actie- en afsprakenlijst wordt besproken en 

geactualiseerd.             

           Naar aanleiding van het onderwerp ‘Woonzorgvisie’ geeft de contactambtenaar een 

toelichting op verschillende ontwikkelingen op dit terrein.                                                    

Er is een huisvestingsplan voor ouderen, dit is gedeeld met de Adviesraad. En 

binnenkort ontvangt de Adviesraad een stuk over ‘pré mantelzorgwoningen’. 

Daarnaast heeft de Minister onlangs uitspraken gedaan over het al dan niet wonen 

op recreatieparken. Hier moet over gesproken worden.                                                                   

Voor de – te ontwikkelen – Woonzorgvisie wordt op dit moment geïnventariseerd 

welke bijdrage het Sociaal Domein hieraan wil leveren. Daarnaast wordt er een 

voorstel aan de gemeenteraad voorgelegd over de Omgevingsvisie 2.0. De discussie 

is nu wat er in de Omgevingsvisie moet komen en wat in de Woonzorgvisie.                   

Kortom: er zijn veel ontwikkelingen en er moet ook gekeken worden welke stukken 

op het werkterrein van de Adviesraad liggen.                                                                                                         

De gemeente Ermelo beschikt over cijfermateriaal; er is een woonmarktanalyse 

opgesteld en deze is gedeeld met de Adviesraad.                     

                                                                                                                                                       

De Adviesraad merkt op dat het 10 tot 20 jaar kan duren voordat er resultaten 

zichtbaar zijn. Het is de vraag wat de gemeente in de tussentijd doet. In ieder geval 

volgt de Adviesraad de ontwikkelingen met belangstelling. De Adviesraad heeft ook 
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leden die kennis en ervaring hebben op dit gebied, mogelijk kan dit benut worden. 

Op het moment dat er bijvoorbeeld een klankbordgroep wordt ingesteld, dan kan de 

Adviesraad hieraan deelnemen.  

3. Ingekomen stukken: 

- Uitnodiging Lezing Francine Oomen over intergenerationele bagage en 

ouderschap, woensdagmiddag 21 januari 2025 in De Dialoog. 

- Presentatie hervormingsagenda jeugd en brede toegang.  

Eén van de leden gaat naar de lezing van Francine Oomen. 

 

4. Naar aanleiding van alle ontvangen info voor de vorige vergadering:  

Informatiememo Stand van zaken taakstelling statushouders 2024 

De informatiememo wordt besproken en er wordt van gedachten gewisseld over 

creatieve oplossingen om meer woningen voor 1-persoonshoudens te creëren. 

Bijvoorbeeld door eengezinswoningen te splitsen of leegstaande kantoren om te 

bouwen tot woningen. Er is niet alleen voor statushouders, maar in het algemeen een 

groot tekort aan woningen.  

De gemeente heeft een wettelijke en morele plicht ten opzichte van statushouders en 

daarnaast zijn er veel jonge mensen die nog bij hun ouders wonen en een eigen 

woning nodig hebben. Er wordt opgemerkt dat de gemeenteraad dit ook wil 

agenderen. Er wordt gewerkt aan een discussienota voor de gemeenteraad over 

onder andere woning- en kavelsplitsing. Daarnaast maakt de gemeente 

prestatieafspraken met woningcorporaties en deze worden jaarlijks bijgesteld. 

                                                                                                                                          

Overigens gaat de Adviesraad formeel niet over de regeling statushouders, maar de 

Adviesraad ziet huisvesting wel als een basisbehoefte en wil hierover geraadpleegd 

worden. 

 

Actieplan Sociaal Domein 2024 – 2025 

Het Actieplan hoort bij de Nota en Uitvoeringsagenda Sociaal Domein. De Adviesraad 

vindt het een ambitieus actieplan en is vooral benieuwd naar de voortgang.                                  

De contactambtenaar geeft aan dat de voortgang blijkt uit de monitor, maar deze is 

nog niet beschikbaar en wordt verwacht in 2026. Er moet gewacht worden op 

gegevens van diverse organisaties. Er wordt wel gewerkt aan een ‘kleine monitor’. 

                                                                                                                                                   

Er wordt afgesproken om de voortgang van het Actieplan te bespreken in het 

halfjaarlijks overleg met de wethouder op maandag 20 januari 2025.                             

Naar aanleiding hiervan deelt de contactambtenaar mee dat de ambtenaren 

afgelopen maandag hebben gehoord dat er een ombuigingstraject wordt ingezet om 

een groot tekort in de begroting 2026 op te vangen. De ambtenaren moeten voor 

maart 2025 met voorstellen komen en dit gaat ook effect hebben op het sociaal 

domein. Het budget voor het sociaal domein betreft 53% van de totale gemeentelijke 

begroting.  

De Adviesraad vraagt zich af wat hiervan het effect zal zijn op de bestaanszekerheid 

van inwoners. Ook dit wordt meegenomen naar het overleg met de wethouder. 

 

5. In gesprek over bestaanszekerheid/armoede 

Er was afgesproken dat een beleidsadviseur van de gemeente Ermelo zou 

aanschuiven voor een toelichting op de ‘armoede monitor’, maar dit is verzet naar de 

vergadering op 11 februari 2025. 

In plaats daarvan vraagt de voorzitter aandacht voor een boek dat hij aan het lezen is 

van Michelle van Tongerloo, huisarts en straatarts, getiteld: ‘Komt een land bij de 

dokter’. Dit sluit aan bij het thema van de Adviesraad: ‘op zoek naar het verborgene’ 

ofwel hoe gaat het echt in de praktijk. 

De voorzitter geeft aan dat het een indrukwekkend boek is, dat volstaat met 

schrijnende verhalen over zieke, dakloze en vaak onverzekerde mensen.                         

De straatarts vertelt ook over haar ervaringen met het (bureaucratische) 

zorgsysteem. Wat hierbij onder andere opvalt is dat voor mensen een dak boven het 

hoofd van cruciaal belang is.  

 



3 
 

Er wordt gesproken over de mening van de auteur dat we moeten terugkeren naar de 

menselijke maat. Er zitten allerlei kanten aan: de meeste regelgeving is erg 

ingewikkeld, medewerkers worden op de vingers getikt als zij de regels niet volgen 

en natuurlijk zijn er ook positieve ervaringen met zorgverzekeraars. Hierbij speelt 

ook een rol dat de ene burger vaardiger en mondiger is dan de ander. En een dorp 

als bijvoorbeeld Ermelo, is weer iets anders dan een grote stad als Rotterdam.  

In ieder geval moet de oplossing niet alleen van instituties komen, maar ook van 

individuen. In de nota Sociaal Domein wordt ook een beroep gedaan op de 

‘samenredzaamheid’. 

Tot slot wordt er gesproken over de zorgelijke, ‘perverse’ prikkels in het 

zorgsysteem, waardoor bijvoorbeeld een enorm aanbod van jeugdzorgaanbieders is 

ontstaan. 

 

Al met al is het boek zeer de moeite waard. Er wordt afgesproken dat de leden op 

signalen gaan letten die betrekking hebben op armoede en bestaanszekerheid.  

 

6. Adviezen of reacties op adviezen 

 Er zijn geen adviezen verzonden en geen reacties of adviesaanvragen ontvangen. 

 

7. Gesprek met de wethouder 

 Het halfjaarlijks overleg met wethouder Hamstra op maandag 20 januari 2025 wordt 

voorbereid. De voorzitter, secretaris en één van de leden van de Adviesraad nemen 

hieraan deel.  

 

8. Signalen en website                                                                                                                 

 Eén van de leden deelt een positieve ervaring met het functioneren van de Stichting 

Welzijn Ermelo. De werkwijze is niet bureaucratisch en er is lef om ‘buiten de lijntjes 

te kleuren’. 

 Daarnaast wordt gesproken over de oproep van de overheid aan burgers om zich – 

door aanschaf van een noodpakket – voor te bereiden op een ramp. Eén van de leden 

vraagt zich af wat de gemeente doet voor mensen die bijvoorbeeld afhankelijk zijn 

van de Voedselbank. Zij hebben ook geen geld om een noodpakket aan te schaffen. 

Er wordt afgesproken om dit in de volgende vergadering te bespreken, dan wordt de 

Adviesraad bijgepraat door een beleidsadviseur over armoede en bestaanszekerheid. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.20 uur. 

 

De volgende vergadering is op dinsdag 11 februari 2025 om 19.30 uur in zaal 

Telgt.  

 

 

 

 


